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Protokół nr 14/2025 

z XIV sesji Rady Powiatu Sokólskiego 

z dnia 26 lutego 2025 r. 

 

Obrady XIV Sesji Rady Powiatu Sokólskiego odbyły się w dniu 26 lutego 2025 r., na podstawie art. 15 

ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 107, 1907). 

Sesja odbyła się w Starostwie Powiatowym w Sokółce, ul. Marsz. J. Piłsudskiego 8 w sali numer 29. 

Sesję rozpoczęto o godz. 10:36. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński stwierdził, że w momencie rozpoczęcia sesji obecnych jest 

19 radnych oraz zaproszeni goście.  

Obrady protokołowała Emilia Kalicka-Sztukowska. 

Lista obecności- załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński otworzył XIV Sesję Rady Powiatu Sokólskiego, a następnie 

powitał wszystkich obecnych.  

Obrady sesji były nagrywane i udostępnione do publicznej wiadomości pod linkiem: Sesja Rady w dniu 

środa, 26 lutego 2025 - transmisja z obrad Rady | Rada Powiatu Sokólskiego na platformie eSesja.pl 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński poinformował, iż Zarząd Powiatu Sokólskiego w 

dniu 24 lutego 2025 r. złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji o punkt: 

- 8 a) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności 

publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich na terenie Powiatu Sokólskiego oraz sposobu 

ustalenia opłat dodatkowych. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad wnioskiem Zarządu Powiatu 

Sokólskiego z dnia 24 lutego 2025 r. o rozszerzenie porządku obrad. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bach, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław 

Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, 

Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mateusz Adaszczyk, Mieczysław Kazimierz Baszko, Piotr Karol Bujwicki, Ewa Puszko, Piotr 

Rygasiewicz 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad z ww. 

zmianą. 

Wniosek Zarządu Powiatu Sokólskiego z dnia 24 lutego 2025 r. został rozpatrzony pozytywnie. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

https://powiatsokolski.esesja.pl/transmisja/65160/sesjaaradyawadniua%C5%9Brodaa26alutegoa2025.htm
https://powiatsokolski.esesja.pl/transmisja/65160/sesjaaradyawadniua%C5%9Brodaa26alutegoa2025.htm
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bach, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław 

Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, 

Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mateusz Adaszczyk, Mieczysław Kazimierz Baszko, Piotr Karol Bujwicki, Ewa Puszko, Piotr 

Rygasiewicz 

Porządek obrad sesji Rady Powiatu Sokólskiego został przyjęty. 

Porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 13/2025 z XIII sesji Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 23 stycznia 2025r. 

4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i 

dyplomowanych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Sokólski za 2024 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku na kadencję 2025-2028. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

Powiatu Sokólskiego.  

8 a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze 

użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich na terenie Powiatu 

Sokólskiego oraz sposobu ustalenia opłat dodatkowych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum opiekuńczo-mieszkalnego w 

Suchowoli oraz nadania statutu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2037 r.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Sokólskiego na rok 2025. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji mieszkańców wsi Długi Ług i użytkowników 

drogi powiatowej w Długim Ługu. 

13. Wnioski, oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu nr 13/2025 z XIII sesji Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 23 stycznia 

2025 r. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński poinformował, iż nie wpłynęły uwagi do protokołu Nr 

13/2025 z dnia 23 stycznia 2025 r.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu Nr 13/2025. 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof 

Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz 

Potapczyk, Piotr Rećko, Piotr Rygasiewicz, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Piotr Karol Bujwicki, Ewa 

Puszko 

Ad. 4 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie między sesjami od dnia 23 stycznia 2024 r. do 26 

lutego 2025 r. przedstawił Jerzy Białomyzy- Członek Zarządu Powiatu Sokólskiego. 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie między sesjami- załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 5 Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024. 

Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024 przedstawiła 

Urszula Januszkiewicz- Z-ca Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych. 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024- stanowi załącznik nr 3 

do protokołu. 

Ad. 6 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Sokólski za 2024 rok. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i 

dyplomowanych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Sokólski za 

2024 rok przedstawiła Urszula Januszkiewicz- Z-ca Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych.  

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i 

dyplomowanych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest Powiat Sokólski za 

2024 rok - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku na kadencję 2025-2028. 

Projekt uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na 

kadencję 2025-2028 przedstawiła Urszula Januszkiewicz- Z-ca Dyrektora Wydziału Spraw 

Społecznych informując, iż zgodnie z art. 38a ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym w celu 

realizacji zadań starosty w zakresie zwierzchnictwa nad powiatowymi służbami, inspekcjami i strażami 

oraz realizacji zadań w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli, tworzy się komisję 

bezpieczeństwa i porządku. Zgodnie z art. 38a ust. 5 pkt. 2 cyt. ustawy w skład komisji bezpieczeństwa 

i porządku wchodzi dwóch radnych delegowanych przez radę powiatu. Zgodnie z art. 38a ust. 5 pkt. 9 

cyt. ustawy kadencja komisji trwa trzy lata. W związku z upływem kadencji zachodzi konieczność 

delegowania radnych Rady Powiatu Sokólskiego do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na 

okres kadencji 2025 – 2028. Zgodnie z projektem uchwały do składu komisji deleguje się dwóch 
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radnych - Pawła Łabanowicza oraz Mariusza Stefanowicza. Podjęcie powyższej uchwały wobec 

powyższego należy uznać za uzasadnione. 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Stanisław Kopciewski poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Transportu, Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały w spawie 

delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na kadencję 2025-2028. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam 

Bojarzyński, Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof 

Krasiński, Paweł Łabanowicz, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa 

Puszko, Piotr Rećko, Piotr Rygasiewicz, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

BRAK GŁOSU (1) 

Kazimierz Łabieniec 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XVI/106/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie delegowania 

radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na kadencję 2025-2028- stanowi załącznik nr 5 

do protokołu. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

Powiatu Sokólskiego. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu Powiatu Sokólskiego 

przedstawiła Magdalena Grasewicz - Sekretarz Powiatu poinformowała ona, iż w § 6 Statutu Powiatu 

wymienione są wszystkie powiatowe jednostki organizacyjne i osoby prawne, w związku z podjęciem 

uchwały nr IX/75/2024 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 26 września 2024 r. w sprawie likwidacji 

Powiatowego Zakładu Transportu Publicznego "Sokół" w Sokółce oraz utworzenia jednoosobowej 

spółki "Sokół" spółka z ograniczoną odpowiedzialnością non profit zachodzi konieczność zmiany treści 

§ 6 Statutu o nowoutworzoną jednostkę. W związku z powyższym przyjęcie uchwały jest zasadne. 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Stanisław Kopciewski poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały w spawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutu Powiatu Sokólskiego. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam 

Bojarzyński, Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof 

Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa 

Puszko, Piotr Rećko, Piotr Rygasiewicz, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Owsiejko 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XIV/107/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia statutu Powiatu Sokólskiego- stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 8 a Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za 

usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze 

użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich na terenie Powiatu Sokólskiego 

oraz sposobu ustalenia opłat dodatkowych.  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe w 

publicznym transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w 

powiatowych przewozach pasażerskich na terenie Powiatu Sokólskiego oraz sposobu ustalenia opłat 

dodatkowych przedstawił Andrzej Tomaszczyk- Dyrektor Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu. 

Poinformował on, iż zgodnie z ustawą z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym 

samorządy powiatowe mogą organizować publiczny transport zbiorowy na swoim terenie wyjaśnił, że 

zachodzi potrzeba skorygowania załącznika do uchwały Nr LXXV/474/2023 Rady Powiatu 

Sokólskiego z dnia 19 czerwca 2023 r. poprzez wprowadzenie usługi przewozowej obejmującej 

wszystkie linie sieci komunikacyjnej, obejmującej obszar działania organizatora publicznego transportu 

zbiorowego na terenie Powiatu Sokólskiego, co stworzy dla dzieci i młodzieży oraz pozostałych 

mieszkańców możliwość swobodnego poruszania się po terenie całego Powiatu Sokólskiego. 

Opinie Komisji: 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w 

zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich na 

terenie Powiatu Sokólskiego oraz sposobu ustalenia opłat dodatkowych.  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam 

Bojarzyński, Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof 

Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz 

Potapczyk, Ewa Puszko, Piotr Rećko, Piotr Rygasiewicz, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała XIV/108/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 26 lutego 2025 r. zmieniająca uchwałę w 

sprawie ustalenia cen i opłat za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym w zakresie 

zadania o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich na terenie 

Powiatu Sokólskiego oraz sposobu ustalenia opłat dodatkowych - stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Centrum opiekuńczo-mieszkalnego 

w Suchowoli oraz nadania statutu. 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia Centrum opiekuńczo-mieszkalnego w Suchowoli oraz nadania 

statutu przedstawiła Alicja Rysiejko - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sokółce 

informując, że Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej w 2021 r. ogłosił nabór wniosków 

w ramach Programu ,,Centrum opiekuńczo-mieszkalne”. Głównym celem Programu jest świadczenie 

usług osobom, które ze względu na wiek, chorobę lub niepełnosprawność, wymagają częściowej opieki 

i pomocy w zaspokojeniu niezbędnych potrzeb życiowych poprzez wsparcie, w tym: w zakresie potrzeb 

zdrowotnych, pielęgnacyjnych, zapobiegania wtórnym powikłaniom, stymulowania i rozwijania 

sprawności ruchowej, kompetencji poznawczych oraz społecznych. W ramach Programu realizowano 

Moduł I – utworzenie Centrum: budowa, przebudowa, remont oraz zmiana przeznaczenia obiektu, 

zagospodarowanie terenu, zakup sprzętu i wyposażenia oraz systemów zabezpieczenia 

i monitorujących. Dyrektor wyjaśniła, że Centrum opiekuńczo-mieszkalne w Suchowoli świadczyć 

będzie usługi opiekuńcze i rehabilitacyjne dorosłym osobom niepełnosprawnym o umiarkowanym lub 

znacznym stopniu niepełnosprawności oraz orzeczeniem traktowanym na równi z orzeczeniem 

o znacznym lub umiarkowanym stopniu niepełnosprawności, które otrzymują decyzją administracyjną 

o przyznaniu usług pobytu całodobowego lub dziennego, realizowane w ramach pobytu dziennego 

i całodobowego. Wsparciem będzie mogło być objętych 20 osób niepełnosprawnych, w tym 13 osób 

będzie mogło korzystać z usług pobytu dziennego i 7 osób z usług wsparcia całodobowego. Pobyt 

w Centrum opiekuńczo-mieszkalnym w Suchowoli umożliwi osobom niepełnosprawnym 

niezależne/samodzielne i godne funkcjonowanie oraz poprawi jakość życia w środowisku lokalnym. 
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Uczestnicy programu będą mieli zapewnioną opiekę specjalistów oraz pomoc adekwatną do potrzeb 

i możliwości wynikających z wieku i stanu zdrowia. 

Radny Mieczysław Kazimierz Baszko zwrócił się z pytaniem, dlaczego odstąpiono od pomysłu 

utworzenia zakładu opiekuńczo-leczniczego, a w jej miejsce tworzy się Centrum opiekuńczo-

mieszkalne? Czy została zrobiona analiza finansowa związana z utworzeniem Centrum opiekuńczo-

mieszkalnego? Jaka firma była wykonawcą prac remontowo-budowlanych budynku przeznaczonego na 

Centrum opiekuńczo-mieszkalne? Czy Dyrektorem Centrum opiekuńczo-mieszkalnego będzie 

Sławomir Kraśnicki? 

Starostwa Piotr Rećko wyjaśnił, iż w powiecie sokólskim funkcjonują trzy zakłady opiekuńczo-

lecznicze, dwa w formie oddziałów działających w Samodzielnych Publicznych Zakładach Opieki 

Zdrowotnej w Sokółce i w Dąbrowie Białostockiej oraz w Samodzielnym Zakładzie Pielęgnacyjno-

Opiekuńczym w Krynkach. W 2024 roku Narodowy Fundusz Zdrowia nie wyraził zgody na utworzenie 

Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Suchowoli argumentując, iż placówka jest za mała. Z 

przeprowadzonej analizy finansowej dotyczącej utworzenia Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego 

wynikało, iż utworzenie i prowadzenie go będzie nieopłacalne i nie ma możliwości, aby NFZ 

kontraktował tak małe zakłady, dlatego podjęto decyzję o utworzeniu Centrum opiekuńczo-

mieszkalnego, które będzie dopełnieniem prowadzonej działalności związanej z współpracą i 

angażowaniem do życia społecznego osób niepełnosprawnych. Założeniem utworzenia Centrum 

opiekuńczo-mieszkalnego jest przystosowanie osób niepełnosprawnych. Dyrektor zostanie wyłoniony 

po przeprowadzeniu postępowania konkursowego.   

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Stanisław Kopciewski poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie utworzenia Centrum opiekuńczo-mieszkalnego w Suchowoli oraz nadania statutu. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam 

Bojarzyński, Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof 

Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz 

Potapczyk, Ewa Puszko, Piotr Rećko, Piotr Rygasiewicz, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała XIV/109/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie utworzenia 

Centrum opiekuńczo-mieszkalnego w Suchowoli oraz nadania statutu - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 
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Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Sokólskiego na lata 2025-2037 r. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sokólskiego na lata 

2025-2037 r. przedstawiła Anna Jolanta Piszczatowska - Skarbnik Powiatu informując, iż dostosowano 

plany dochodów i wydatków do kwot wynikających ze zmian budżetu. Planowany deficyt wynosi 

19 194 812, 09 zł, który zostanie pokryty z przychodów wynikających z rozliczeń środków unijnych i 

wynikającymi ze szczególnych zasad wykonania budżetu. W wykazie przedsięwzięć uwzględniono 

inwestycje ujmowane dotychczas, jako jednoroczne tj.: rozbudowa drogi 1333B gm. Suchowola, 

rozbudowa drogi 1322B na terenie gm. Dąbrowa Białostocka. Skarbnik poinformowała, iż zakończenie 

inwestycji planowane jest w przyszłym roku.  

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Stanisław Kopciewski poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący komisji Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2037 r. 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Mateusz Adaszczyk, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Piotr Karol 

Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł 

Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Piotr 

Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Puszko, Piotr Rygasiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Bach 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała XIV/110/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2037 r. - stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad.11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Sokólskiego na rok 

2025. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Sokólskiego na rok 2025 przedstawiła Anna Jolanta 

Piszczatowska - Skarbnik Powiatu informując, iż dokonano aktualizacji dochodów i wydatków 

dotyczących transportu na kwotę ponad 340 tys. zł na podstawie umowy z Wojewodą ze środków z 

Funduszu Przewozów Autobusowych. Dostosowano fundusz inwestycji drogowych w miejscowościach 

Piątak i Wroczyńszczyzna do kwot wynikających z umów Wpłynęła refundacja wydatków poniesionych 

na zadania z programu ERASMUS+ w wysokości 88 869, 48 zł oraz refundacja ze środków z 

Rządowego Funduszu Polski Ład na utworzenie Centrum opiekuńczo-mieszkalnego w Suchowoli w 

kwocie 775 039, 41 zł. Zwiększono wydatki roku bieżącego o kwotę 2 427 189, 61 zł na rozbudowę 

drogi w miejscowości Rogacze, całkowita kwota inwestycji nie ulega zmianie. Na zakup kamery 

termowizyjnej na potrzeby OSP przeznaczono 23 tys. zł.  Zwiększono 100 tys. zł środki na dotację dla 

klubów sportowych. Zwiększono środki o 108 800 zł na utworzenie Branżowego centrum Umiejętności 

i w ramach zadania wyodrębniono zakup maszyn. Na pokrycie straty Samodzielnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Sokółce przeznaczono 600 tys. zł.  

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego 

Stanisław Kopciewski poinformował, iż komisja pozytywni zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Piotr Rygasiewicz zwrócił się z prośbą, aby dotacja, którą zwiększono o 100 tys. zł dla klubów 

sportowych została rozdzielona równo dla każdego z klubów. 

Radny Piotr Karol Bujwicki zwrócił się z pytaniem, jaki status posiada droga ul. Mariańskiej, 

Mickiewicza i Witosa prowadząca na cmentarz? Radny zapytał, czy konieczne było zamknięcie drogi 

od ul. Mickiewicza wyjaśniając, iż jest to duże utrudnienie dla osób, które dowożą dzieci do pobliskich 

szkół. 

Radny Mieczysław Kazimierz Baszko zwrócił się z pytaniem, czy remont alejek na cmentarzu 

kwalifikuje się do projektu Rządowego Funduszu „Polski Ład”? Co w przypadku, jeżeli koszty 

kwalifikowane zostaną odrzucone i trzeba będzie pokryć je z budżetu powiatu? 

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż wspomniana przez Radnego Piotra Bujwickiego droga jest drogą 

powiatową. Zakres prac obejmuje teren od ul. Mickiewicza, ul. Mariańskiej i ul. Witosa a wjazd od ul. 

Mickiewicza na parking przy kościele jest możliwy drugim wjazdem kilkanaście metrów dalej. 

Kwalifikowalność kosztów i realizacja inwestycji zgodnie z prawem były dogłębnie analizowane przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową, Urząd Wojewódzki. Rządowy Fundusz „Polski Ład” realizuje 

zobowiązania związane z inwestycją i nie ma zagrożenia, że ich realizacja zostanie wstrzymana. 
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Radny Piotr Rygasiewicz zwrócił się z pytaniem, czy po oddaniu drogi do użytkowania zostaną 

ustawione odpowiednie znaki uniemożliwiające wjazd dla pojazdów mechanicznych?   

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż droga posiada organizację ruchu, która zawarta jest w planie 

architektoniczno-budowlanym. Łamanie zakazu wjazdu na tego typu drogę na pewno będzie wiązało 

się z dużą karą finansową.  

Radna Ewa Puszko zwróciła się z pytaniem, czy byłaby możliwość przeniesienia znaku w ten sposób, 

aby można było wjechać na parking znajdujący się przy „Zajeździe Bakunówka”? Radna 

argumentowała to tym, iż w godzinach porannych, kiedy dowożone, są dzieci do pobliskich szkół z 

powodu zamknięcia wjazdu ludzie mają problem z zaparkowaniem pojazdu. 

Starosta Piotr Rećko zapewnił, iż poruszy ten temat na najbliższej radzie budowy, podjęcie decyzji o 

przesunięciu znaku należy do Powiatowego Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego.  

Radny Piotr Karol Bujwicki zwrócił się z pytaniem, jaka będzie organizacja ruchu na drodze przez 

cmentarz po zakończeniu prac? 

Radny Mieczysław Kazimierz Baszko zwrócił się z pytaniem, jakie kryteria musi spełnić droga 

powiatowa? Czy droga prowadząca przez cmentarz będzie spełniać te kryteria? Czy inwestycja 

realizowana jest zgodnie z projektem złożonym przy przystępowaniu do projektu z Rządowego 

Funduszu „Polski Ład”? Czy w projekcie były nanoszono zmiany w trakcie realizacji inwestycji? 

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż droga przez cmentarz realizowana jest zgodnie z prawem, a cała 

organizacja ruchu określona jest w projekcie architektoniczno-budowlanym, który dostępny jest na 

stronie internatowej powiatu i tablicy przy placu budowy. Starosta dodał, iż od strony Witosa nie będzie 

możliwy wjazd na część cmentarną ponieważ będzie to droga jednokierunkowa, a od strony ul. 

Mariańskiej i ul. Mickiewicza ruch będzie w obu kierunkach. Zmiany były nanoszone na wszystkich 

odcinkach drogi w celu dostosowania do zmieniających się warunków. W przypadku tej drogi była 

naniesiona korekta osi.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Sokólskiego na rok 2025. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam 

Bojarzyński, Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof 

Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz 

Potapczyk, Ewa Puszko, Piotr Rećko, Piotr Rygasiewicz, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała XIV/111/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 26 lutego 2025 r. w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Sokólskiego na rok 2025 - stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji mieszkańców wsi Długi Ług i 

użytkowników drogi powiatowej w Długim Ługu. 

Projekt uchwały w sprawie petycji mieszkańców wsi Długi Ług i użytkowników drogi powiatowej w 

Długim Ługu przedstawił Andrzej Tomaszczyk- Dyrektor Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu 
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informując, iż na podstawie art. 9 ust. 2 ustawy o petycjach Rada Powiatu Sokólskiego jest organem 

właściwym do rozpatrzenia petycji mieszkańców Długiego Ługu i użytkowników dróg powiatowych. 

Pismem z dnia 16.11.2024 r. (data wpływu 26.11.2024 r.) składający petycję wskazali, że skrzyżowanie 

dróg powiatowych 1307B i 1315B w miejscowości Długi Ług charakteryzuje się dużym natężeniem 

ruchu, co stwarza zagrożenie dla bezpieczeństwa uczestników ruchu, w tym pieszych. Podnieśli 

również, że ograniczona widoczność spowodowana ukształtowaniem terenu oraz nadmierna prędkość 

pojazdów prowadzą do częstych kolizji i wypadków. Tym samym składający petycję złożyli wniosek 

o poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego poprzez budowę wyspowych progów zwalniających 

i przejść dla pieszych na skrzyżowaniu dróg powiatowych 1307B i 1315B.Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji odbyła w tej sprawie dwa posiedzenia: stacjonarne w dniu 23.01.2025 r. oraz posiedzenie 

wyjazdowe w dniu 24.01.2025 r. - oba z udziałem przedstawicieli występujących z petycją. Biorąc pod 

uwagę art. 4 ust. 1 pkt 6 ustawy o samorządzie powiatowym do zadań powiatu należy m.in. dbanie 

o bezpieczeństwo na drogach powiatowych, w tym poprzez organizowanie i utrzymywanie 

infrastruktury drogowej. W tym kontekście, zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o drogach publicznych 

zarządca drogi, ma obowiązek dbać o bezpieczeństwo na drogach publicznych, poprzez odpowiednie 

oznakowanie, budowę i utrzymanie urządzeń poprawiających bezpieczeństwo, jak np. przejścia dla 

pieszych czy tzw. zwalniacze w postaci wyspowych progów zwalniających. Zgodnie 

z art. 10 ust. 1 ustawy - Prawo o ruchu drogowym, w przypadku dróg powiatowych, decyzje dotyczące 

zmiany organizacji ruchu są kompetencją zarządcy drogi, którym w tym przypadku jest Zarząd Powiatu. 

Proponowana przez wnoszących petycję budowa przejść dla pieszych oraz wyspowych progów 

zwalniających w tym rejonie ma na celu zmniejszenie prędkości pojazdów i poprawę widoczności, co 

istotnie wpłynie na zmniejszenie liczby wypadków oraz zwiększy bezpieczeństwo pieszych. Biorąc pod 

uwagę argumenty mieszkańców oraz dokonane oględziny wskazanego rejonu, Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji uznaje wnioski zawarte w petycji za zasadne. Rada Powiatu Sokólskiego, 

podzielając stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji podejmuje niniejszą uchwałę. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie petycji mieszkańców wsi Długi Ług i użytkowników drogi powiatowej w Długim Ługu. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam 

Bojarzyński, Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska-Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof 

Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa 

Puszko, Piotr Rećko, Piotr Rygasiewicz, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Owsiejko 

Ad. 13 Wnioski, oświadczenia radnych. 
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Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński udzielił głosu przedstawicielowi mieszkańców ul. Górnej w 

Sokółce, który przedstawił stanowisko mieszkańców w spawie przeprowadzania konsultacji 

społecznych oraz wywłaszczeń części ich posesji w związku z budową ścieżki rowerowej na ul. Górnej 

w Sokółce. 

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż celem Powiatu jest zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom poprzez 

budowę ciągów pieszo-rowerowych. Na ul. Górnej nie ma chodników, a to stwarza zagrożenie dla 

uczestników ruchu poruszających się rowerem bądź pieszo. Konsultacja z mieszkańcami 

przeprowadzona była dwukrotnie. Mieszkańcy wyrazili zgodę na realizację inwestycji. Problematyczne 

pod kątem położenia są trzy posesje, których to mieszkańcy uważają, iż wywłaszczana część ich posesji 

jest zbyt duża. W tym celu podjęto działania zmierzające do osiągnięcia kompromisu poprzez 

naniesienie zmian w projekcie i zmniejszenie wywłaszczanej powierzchni.  

Prezes Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego Grzegorz Pul wyjaśnił, że budowana ścieżka jest 

dwukierunkowa z ciągiem pieszym. Zgodnie z prawem ciąg pieszo-rowerowy ma 3 m szerokości oraz 

opaska bezpieczeństwa 0,5 m od strony jezdni i 0,5 m od strony zabudowy. Po przeprowadzeniu wizji 

lokalnej na posesji jednego z mieszkańców projektant zmienił rozwiązanie projektowe korygując 

przebieg ścieżki rowerowej, a tym samym zmniejszył powierzchnię wywłaszczanej posesji.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński poinformował, iż zostało ustalone spotkanie z mieszkańcami 

na dzień 27 lutego 2025 r.. Również w najbliższym czasie będzie rozpatrywana skarga na działalność 

Starosty złożona przez mieszkańców ul. Górnej. Na posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

zostaną zaproszeni mieszkańcy i w tym czasie również będą mogli przedstawić swoje stanowisko w tej 

sprawie.  

Ad. 14 Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zamknął obrady XIV sesji 

Rady Powiatu o godzinie 13:03. 

 

Protokołowała                                                                                   Przewodniczący Rady      

Emilia Kalicka-Sztukowska                                                               Krzysztof Krasiński 
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